

For Immediate Release

中文版本请继续阅读

Shang Dai, Chief Executive Officer of Kuafu Properties panelist at
2015 Winter Conference for the Association of Foreign Investors in Real Estate (AFIRE)



NEW YORK – FEBRUARY 13, 2015 – Mr. Shang Dai, Chief Executive Officer and Managing Partner of Kuafu Properties presented in the panel “Changing Directions” in conjunction with the 2015 Winter Conference for the Association of Foreign Investors in Real Estate (AFIRE) held at the Mandarin Oriental Hotel in New York City on February 11-12, 2015. The topic of the panel discussion was “Will the Increasing Asian Investment Change the U.S. Real Estate Market.”

Mr. Dai was joined on this panel by Sean Muellers, Chief U.S. Representative, Wanda Group and Goodwin Gaw, Managing Principal and Chairman, Gaw Capital Partners which was moderated by Roy H. March, Chief Executive Officer of Eastdil Secured, LLC. The lively discussion touched on a wide range of issues from capital flows to and from Asia and their motivators to EB-5 Financing and FIRPTA (Foreign Investment in Real Property Tax Act).

“This is a very exciting time to be investing in Real Estate in the United States. We see great opportunity for investment and are currently working on some very exciting projects” said Shang Dai, CEO and Managing Partner at Kuafu Properties.

About AFIRE

As the official voice of the foreign real estate industry in the United States and the pre-eminent global real estate organization, the Association of Foreign Investors in Real Estate (AFIRE) represents the interests of nearly 200 investing organizations from 21 different countries. AFIRE, a not-for-profit association of international real estate investors with headquarters in Washington, DC, was founded in 1988. While inbound investment into the US remains our members’ common bond, their portfolios have become increasingly global in scope.

戴上，首席执行官，2015 外国房地产投资协会（AFIRE）冬季会谈特邀嘉宾

纽约时间 - 2015年2月13日 - 戴上先生，跨富地产首席执行官及董事合伙人，于2月12日参加了外国房地产投资协会（AFIRE）组织的冬季会谈。会谈讨论的内容是：“亚洲投资对纽约地产市场的影响”。

和戴先生一起被邀请的包括万达北美总负责人 Sean Muellers 和 Gaw Capital Partners 的董事长 Goodwin Gaw。主持会谈的是全美排名第一的地产中介公司 Eastdil Secured 的首席执行官 Roy March 先生。这场激烈的会谈包括了许多火热的话题例如“浅谈亚洲资本的大规模进入”，“EB-5 投资”和“境外地产投资赋税问题”等。

会谈上，戴先生表示：“对于投资美国地产来说，这是一个令人兴奋的时代。跨富的持续努力让我们成功的拿到了一些不可多得的投资项目。对此我们不会知足，我们期待公司将在未来拿到更多更好的投资项目。”

关于 AFIRE

外国房地产投资协会（AFIRE）是美国面向外国资本中最权威的地产投资协会。会员包括来自 21 个国家的近 200 个投资机构。AFIRE 是一个非营利性组织，创始于 1988 年，总部设立于华盛顿。虽然 AFIRE 的一贯宗旨是帮助外国资本投资美国，但由于大部分会员的资产正逐渐走向全球化，AFIRE 也将一如既往的帮助投资人在不同的国家进行地产投资。